
REFERAT - BØGEBJERGHALLENS BESTYRELSES MØDE 16. september 2021 

Indkaldt: Michal – Jean – Tine – Finn - Morten – Marianne – Møffe – Stig 
Afbud: Marianne – Møffe - Finn 

Hilsen Formanden 1 

 

Nyt fra halbestyrer Stig:  

a. Afventer pris på fugtstyring i omklædning samt hallen 

Godkendelse af referat: 

a. Ingen punkter. 

Nyt fra formanden:   

a. Vedligeholdelsesplanen samt valg af projekter. 

• Budgettet fra FMK er på nuværende tidspunkt ikke kommet 

men bestyrelsen har valgt at gå videre med planen om at få 

lavet fugtstyring inden årets udgang.   

Nyt fra Kasser:   

a. Tine har af personlige grunde ønsket at stoppe som kasser. 

• Indtil videre tager Tine, Banken og Conventus. Vi forsøger at 

finde en afløser.   

Nyt fra Kommunen:  

a. Budget.  

• Som nævnt tidligere er der ikke kommet budget endnu.  

Udvidelse af hallen:     

a. Fonde:  

• Hallen har fået adgang til Fonde.dk. 

Nyt fra Idrætsforeningen: 

a. Ved udskiftning af sponsorskilte i hallen skaffer Idrætsforeningen 

stillads og hallen skifter.  

Nyt fra Skolen: 

a. Div.  

Aktivitets Kalender:  

a. Bierfesten 2022 


